
Zápis Komise sportu, mládeže a volnočasových aktivit 

 

Číslo jednání:   5/2023  

Datum konání:   21. 6. 2023 

Předsedající:  Mgr. Jiří Ammer  

Přítomni:  Jaromír Hukal, Svatopluk Malina, Mgr. Jan Kittler, Dominik Urich,  

Matěj Čipera, Roman Říha 

Nepřítomni:  Bc Jiří Šebek, Mgr. Klára Hlaváčková 

 

Tajemník/Zapisovatel:  Bc. Veronika Jáně 

 

Jednání Komise sportu, mládeže a volnočasových aktivit se uskutečnilo dne 21. 6. 2023. Jednání 

zahájil předseda pan Mgr. Jiří Ammer v 17.00. 

 

Body jednání: 

➔ INDIVIDUÁLNÍ DOTACE z rozpočtu Městské části Praha 20 na rok 2023. Komise projednala  

2 žádosti a navrhla schválení dotací. 

 

1. SK SLAVIA PRAHA – BICAN CUP 2023 

Komise doporučuje vyhovět žádosti o individuální dotaci v oblasti sportu a navrhuje poskytnout 

dotaci ve výši 20 000 Kč. 

2. KRAVMAGA FAKTORY, z.s. 

Komise doporučuje vyhovět žádosti o individuální dotaci v oblasti sportu a navrhuje poskytnout 

dotaci ve výši 20 000 Kč. 

➔ INFORMACE O SPORTOVNÍCH AKTIVITÁCH MĚSTSKÉ ČÁSTI 

 

- Turnaj amatérských fotbalistů počernických základních škol. Akce MČ společně  

s SC Xaverov. J. Kittler navrhuje úpravu pro další ročníky – předem poskytnout soupisku hráčů. 

V. Jáně navrhuje na přání ředitelů škol, turnaj pořádat až po uzavření klasifikace ve školách. 

Komise doporučuje úpravy zohlednit a v akci pokračovat i pro příští rok. 

- Slavnostní otevření parkourového hřiště Ohnišťanská. R. Říha navrhuje přidat ke hřišti  

- 2 lavičky a odpadkový koš, dále stojan na kola. Komise návrh podpořila. 

- Trenéři ve škole. V. Jáně informovala o dalším vývoji projektu. MČ zažádala Magistrát 

hl.m.Prahy o dotační podporu, v této chvíli čekáme na vyjádření. V srpnu proběhne povinné 

školení trenérů, bez kterého není možné se do projektu zapojit. Komise navrhuje toho školení 

trenérům uhradit z rozpočtu městské části. 

- Zničená cyklo stanice. V. Jáně informovala o další zničené cyklo stanici na cyklostezce  

do Klánovic (u hřbitova). J. Hukal navrhuje na odlehlá místa nainstalovat foto pasti. 

- Trojboj v počernických školkách. J. Ammer informoval komisi o probíhajícím trojboji  

ve školkách. Akci považuje za přínosnou a komise kvituje pokračování i v dalším roce. 

- Počernice v pohybu. V. Jáně informovala o tradiční sportovní akci, která proběhne  

23. 9. 2023. 



Pan předseda poděkoval všem přítomným za účast a v 18.30 hod. jednání komise ukončil. 

Pozvánka s termínem příštího jednání bude členům včas zaslána. 

 

          Mgr. Jiří Ammer 

                     


